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Abstract (en)
Guiding device (13) comprises a hollow body for guiding the air stream from the intake (12) of the body to an outlet opening of the body. The body is
connected to a vacuum cleaner filter bag so that an air stream from the outlet opening passes through the intake into the bag. The intake is arranged
in a first plane and he outlet opening is arranged in a second plane so that the planes are inclined against each other by a predetermined angle. An
independent claim is also included for a vacuum filter bag comprising a filter material and a guiding device. Preferred Features: The inner wall and/
or the outer wall of the hollow body is arranged perpendicular to the first or second plane in a linear or curved manner. The hollow body is rigid or
flexible.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft eine Führungsvorrichtung (13) zum Führen eines Luftstroms in eine im FiItermaterial eines Staubsaugerfilterbeutels
vorgesehene Einlassöffnung (12), umfassend einen Hohlkörper zum Führen des Luftstroms von einer Eintrittsöffnung (15) des Hohlkörpers
zu einer Austrittsöffnung (16) des Hohlkörpers, wobei der Hohlkörper mit dem Staubsaugerfilterbeutel derart verbindbar ist, dass ein aus der
Austrittsöffnung (16) austretender Luftstrom durch die Einlassöffnung (12) in den Staubsaugerfilterbeutel eintritt und die Eintrittsöffnung (15) in einer
ersten Ebene angeordnet ist und die Austrittsöffnung (16) in einer zweiten Ebene angeordnet ist, wobei die erste und die zweite Ebene um einen
vorherbestimmten Winkel gegeneinander geneigt sind.
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